

TABLE OF CONTENTS

目 录

企业并购重组中定向可转换债券的应用现状与问题研究

**Research on Application Status and Problems of Private Convertible Bonds
in Mergers and Acquisitions**

王雯岚, 许荣, 赵海榕, 李维嘉.....469

质量经济与数量经济的理性思考

Rational Thinking of Quality Economy and Quantity Economy

王树锋, 王萌, 张学义, 马丽亚.....477

“碳中和”上市公司的盈利能力分析

Analysis of Profitability of “Carbon Neutral” Listed Companies

陈闽轩, 程志颖, 甘小文, 杨荣华.....487

中国普惠保险发展省际差异及影响因素研究

**Research on Regional Differences and Influencing Factors of
Inclusive Insurance in China**

皮熙龙, 梁建峰.....496

绿色金融政策实施成效与评价的调查研究

**Investigation and Research on the Effect and Evaluation of Green
Finance Policy Implementation**

张培培.....506

上市房地产公司应收账款风险防御控制体系研究

**Research on Risk Prevention and Control System of Accounts Receivable of
Listed Real Estate Companies**

孙伟艳, 胡士集.....512

企业捐款行为与公司价值关系研究

The Effect of Corporate Philanthropy Behavior on Corporate Value

唐佳贤, 韦丽, 戴佳雯.....521

基于财经新闻 V-A 情感分歧的股票价格预测方法研究

Stock Price Forecasting Based on V-A Sentiment Divergence of Financial News

宋莹, 马彪.....535

资产证券化业务增值税纳税问题的探讨

Discussion on Value-Added Tax Payment of Asset Securitization Business

周洁.....547

跨国公司企业并购的系统动力学研究

**Research on System Dynamics of M & A of
Multinational Corporations**

王丽娜, 李冬冬, 崔健, 蔡国琴.....553

城投公司未来新的发展方向选择

The Choice of Urban Investment Company Future New Development Direction

吴洪鹏.....562

我国信用债违约情况分析

Analysis of the Credit Debt Default Situation in China

吴洪鹏.....566

城投公司反向保理供应链 ABS 产品探究

**On the ABS Research on the Reverse Factoring Supply Chain Finance of
Urban Investment Company**

吴洪鹏.....574

电商消费金融创新发展研究

Research on Innovation and Development of E-Commerce Consumer Finance

宋源.....579